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Protokół Nr IV/24 

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w dniu 23 sierpnia 2024 roku 

 

Otwarcia IV sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonała Pani Beata Klepuszewska 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 1003 w auli Karlińskiego 

Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie. Powitała Pana Burmistrza, Panią 

Skarbnik, sołtysów, radnych Rady Miejskiej w Karlinie, jak również wszystkich 

zaproszonych gości. Jednocześnie Przewodnicząca przypomniała wszystkim 

obecnym, iż w celu wypełnienia obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy 

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym obrady sesji Rady Miejskiej 

w Karlinie są transmitowane na żywo w Internecie, oraz że pełny obowiązek 

informacyjny znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Karlinie.  

 

1a. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

na podstawie listy obecności, na której widnieje 14 podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad. (załącznik nr 1. do protokołu). Nieobecna była Pani Elżbieta 

Niedzielska Radna Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1b. Przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad, wraz z materiałami na dzisiejszą 

sesję, a następnie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś 

propozycje zmian do porządku obrad? 

 

Nie było propozycji zmian do porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie prawomocności obrad,  

b) przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej.  

2. Wolne wnioski i informacje.                        
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3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Przygotowanie szkół do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2024/2025. 

6. Informacja dotycząca działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za 2023 rok. 

7. Informacja Powiatowego Urzędu Pracy w Białogardzie na temat bezrobocia 

w Powiecie Białogardzkim. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2024, 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2024–2033, 

c) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na wyprzedzające 

finansowanie kosztów kwalifikowalnych operacji realizowanej w ramach 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 – 2020 pn. „Przebudowa 

dróg gminnych w miejscowości Kowańcz i Karścino, gm. Karlino”, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku 

leśnego i podatku od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów, określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz 

wyznaczenia terminu płatności dla inkasentów, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów, określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz wyznaczenia 

terminu płatności dla inkasentów, 

f) zbycia nieruchomości położonej na terenie miasta Karlino, 

g) wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego, 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Karlino, 

i) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2024 rok, 

j) ustanowienia zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli 

mieszkaniowych jako przewodniczących organu wykonawczego jednostki 

pomocniczej, 
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k) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w zakresie 

zapewnienia wsparcia w mieszkaniu treningowym osobom z terenu Gminy 

Biesiekierz przez Gminę Karlino. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Zakończenie IV sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1c. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że protokół z III sesji Rady Miejskiej wraz z zapisem dźwiękowym 

został przesłany do radnych na skrzynki mailowe, były też wyłożony do wglądu 

w Biurze Rady, a wszystkie dotychczas zgłoszone uwagi i poprawki zostały w nim 

uwzględnione, a następnie zwróciła się z pytaniem, czy są inne uwagi do treści 

protokołu?  

Nie było uwag do treści protokołu. Zatem radni przeszli do głosowania. 

Za przyjęciem protokołu z III sesji Rady Miejskiej w Karlinie, głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z III sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 2. do protokołu). 

 

2. Wolne wnioski i informacje. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że do Biura Rady wpłynęły zawiadomienia o wszczęciu 

postępowania nad uchwałami Nr III/30/24 oraz Nr III/31/24 Rady Miejskiej w Karlinie 

z dnia 28 czerwca 2024 w sprawie zarządzania poboru podatku rolnego, podatku 

leśnego i podatku od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów, określenia wysokości wynagradzania za inkaso oraz 

wyznaczenia terminu płatności dla inkasentów oraz w sprawie  zarządzania poboru 

opłaty za gospodarowania odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów, określenia wysokości wynagradzania za inkaso oraz wyznaczenia 

terminu płatności dla inkasentów. Następnie Regionalna Izba Obrachunkowa 
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w Szczecinie przesłała uchwały dotyczące stwierdzenia nieważności w części ww. 

uchwał. Rada Miejska otrzymała również informację z wykonania budżetu 

Karlińskiego Ośrodka Kultury w Karlinie za I półrocze 2024 roku. Wojewoda 

Zachodniopomorski przedłożył do wiadomości i stosowania pismo dotyczące błędów 

podczas przesyłania aktów prawa miejscowego, które mają odmienną treść niż 

przyjęte przez organ. 

 

W dalszej części punktu Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Karlinie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

 

Pani Barbara Kościukiewicz Radna Rady Miejskiej w Karlinie poprosiła 

o zabranie głosu i powiedziała, że na ostatniej sesji złożyła petycję dotyczącą 

bezpieczeństwa na ul. Szymanowskiego i otrzymała odpowiedź, którą załączono do 

protokołu (załącznik nr 3. do protokołu). Jak wspomniała, myślała, że Burmistrz 

bardziej przychyli się nad tą sprawą i zostanie sprawa uwzględniona w budżecie. 

Brakuje jej informacji, ile będzie kosztowało postawienie takiego progu 

zwalniającego, bo może warto postawić w tym miejscu znak zmniejszający prędkość, 

żeby było taniej. 

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie zabrał głos i powiedział, że 

około miesiąc temu odbyło się sprzątanie jego miejscowości. Chciałby podziękować 

wszystkim zaangażowanym mieszkańcom oraz Sołtysowi za tę inicjatywę. Dodał, że 

w Karścinie jest teraz naprawdę czysto. 

 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina zwrócił się do Pani Barbary Kościukiewicz Radnej 

Rady Miejskiej w Karlinie i powiedział, że nawet jeśli nie jest zapisana ta mała 

inwestycja w projekcie budżetu, to nie znaczy, że nie zostanie zrobiona. Bez względu 

na to, jaki będzie tego koszt, zostanie to wykonane, jak tylko znajdą się na to środki. 

Jak podkreślił nie jest za postawieniem znaku, lepiej, jeśli będzie zamontowany 

w tym miejscu próg zwalniający. Poprosił, żeby się nie martwić, bo jak zapewnił, 

zostanie to zrobione. 
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4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina przedstawił sprawozdanie o pracy w okresie 

międzysesyjnym, które zostało załączone do protokołu (załącznik nr 4. do protokołu). 

Następnie dodał, że została podpisana umowa Rodzinny Prolog, o którym opowie 

więcej później Pani Dyrektor MGOPS w Karlinie. Została podpisana umowa na 

wymianę oświetlenia, której wykonanie już dobiega końca. Oprawy ledowe są w tej 

chwili wymieniane i jeszcze kilka zostało. Myśli, że dzięki temu tereny gminne będą 

oświetlone i będzie to bardziej ekologiczne. Wydawało się, że lampy, które były 

dotychczas zamontowane rozświetlały przestrzeń publiczną. W tej chwili to 

oświetlenie skierowane jest w taki sposób, żeby oświetlało miejsca, którymi się 

poruszamy jak drogi, chodniki, a nie świeciło po oknach i elewacjach budynku. 

Podpisane zostały umowy na granty sołeckie dla Zwartowa, Syrkowic i Witolubia. Te 

wspomniane 3 sołectwa będą realizowały swoje projekty. W Zwartowie będzie 

to ogrodzenie placu zabaw, w Syrkowicach monitoring świetlicy i terenu przy niej, 

a w Witolubiu wiata rekreacyjna na terenie sołectwa. 

W ostatnich dniach został podpisany akt notarialny z Krajowym Ośrodkiem Wsparcia 

Rolnictwa w Koszalinie na przyjęcie drogi w Karścinie, a w ślad za tym podpisano 

umowę na dofinansowanie remontu tej drogi w kwocie 2 200 000 zł, którą KOWR 

przeznaczy dla nas na remont tej drogi. Burmistrz myśli, że jeszcze w tym roku 

zostanie ogłoszony przetarg, a w przyszłym roku będzie realizowany remont 

w miejscowości Karścino. Odcinek jaki byłby wyremontowany, to będzie od krzyża do 

końca asfaltu w miejscowości. Do tej pory była to droga kowrowska, gdzie nie można 

było wykonać remontu. W tej chwili na mocy aktu notarialnego i porozumienia można 

tą część remontować, a pozostałą część w ramach wsparcia z programu rozwoju 

obszarów wiejskich. 

Jeśli chodzi o drogę do Lubiechowa, to kończymy przygotowywać wniosek na remont 

tej drogi. Termin składania wniosków jest do poniedziałku 26.08.2024 r. Robimy 

wszystko, aby poprawnie go przygotować i żeby móc ubiegać się o dofinansowanie. 

Liczymy, że będzie ono wyższe niż 50%, które jest prawdopodobnie minimalnym 

poziomem wsparcia. Liczymy, że będzie to znacznie wyższe. Gmina chciałaby, żeby 

zgodnie z uchwałą przyjętą przez Radę Powiatu, Zarząd Powiatu i radni powiatowi 

wywiązali się z obietnicy, gdzie zakładali wsparcie remontu tej drogi. Liczymy na to, 

że dołożą się do wkładu własnego, który będzie nam niezbędny. Z kosztorysu 
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wynika, że koszt całej przebudowy i remontu tej drogi będzie opiewał na 

12 000 000 zł. Liczymy, że połowę wkładu własnego dołoży nam Powiat. Będziemy 

o to skutecznie zabiegać i rozmawiać z Zarządem Powiatu. Jak podkreślił Burmistrz, 

liczy na to, że obiecane wsparcie będzie dla nas przekazane. Chcemy tę drogę 

finansować i wniosek składamy w formule dwuletniej, żeby finansowanie rozłożyć na 

2 lata. Zdaniem Burmistrza Karlina Gminie i Powiatowi będzie łatwiej przeznaczyć 

i wyasygnować środki na remont jakże ważnej drogi dla mieszkańców Lubiechowa. 

Burmistrz wspomniał także o igrzyskach, które odbyły się w Paryżu. Elżbieta Wójcik 

mieszkanka Karlina zdobyła ogromne osiągnięcie, gdyż samo zakwalifikowanie się 

do nich było sukcesem. Jak podkreślił Burmistrz, jest dumny i cieszy się, że Ela tak 

daleko doszła. Zapewne w następnych igrzyskach osiągnie swój upragniony medal. 

Biblioteka w Karlinie zajęła 15 miejsce w konkursie Kinder Mleczna Kanapka. 

Kolejnym wydarzeniem, w którym można było uczestniczyć było poświęcenie 

kapliczki Św. Ottona w Lubiechowie. Zaznaczył, że była to bardzo fajna inicjatywa. 

Burmistrz podziękował za organizację zajęć dla dzieci i młodzieży przez ZOSTiR 

oraz KOK w Karlinie. Również podziękowania należały się dla sołectw i ich sołtysów 

za organizowane w czasie wakacji pikniki, a kluby sportowe oraz koło wędkarskie 

organizowało zawody i liczne aktywności sportowe.  

Gmina Karlino otrzymała dofinansowanie na średni wóz bojowy dla OSP.  

Na koniec swojego wystąpienia Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina zaprosił na koncert 

w Parku oraz do kibicowania podczas wyścigu Velo Baltic, który odbędzie się 

w najbliższą niedzielę. Organizowany również będzie turniej 3x3 Pod Koszem. 

W ostatnią sobotę miesiąca miał być organizowany turniej zakładowy, ale z racji, 

że zgłosiło się mało zakładów to taki turniej się nie odbędzie. Dzięki dofinansowaniu 

przez firmę Homanit oraz firmę Yinlun będzie można za to spędzić czas na świeżym 

powietrzu na przystani kajakowej Wodnik. Jest zaplanowanych tam wiele atrakcji dla 

dzieci oraz spore zaplecze gastronomiczne, z którego będzie można skorzystać 

Wieczorem będzie można pobawić się na zabawie tanecznej z Dj-em. Burmistrz 

zachęcił także do korzystania z aplikacji sms, gdzie będzie można być na bieżąco z 

tym co się w gminie dzieje oraz wszystkimi wydarzeniami. 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionego sprawozdania.  
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5. Przygotowanie szkół do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2024/2025. 

 

Informacja dotycząca przygotowania szkół do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 

2024/2025 przygotowana przez poszczególnych dyrektorów szkół została załączona 

do protokołu (załącznik nr 5. do protokołu).  

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

6. Informacja dotycząca działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za 2023 rok. 

 

Informacja dotycząca działalności Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

za 2023 rok ostała załączona do protokołu (załącznik nr 6. do protokołu).  

 

Następnie Pani Katarzyna Gryszun Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka 

w Karlinie przedstawiła prezentację, którą omówiła (załącznik nr 7. do protokołu). 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie dodała, że 

nie była świadoma do końca, w jak dużym zakresie działa MGOPS w Karlinie, chyli 

czoła i dziękuje wszystkim pracownikom oraz Dyrekcji za to jak się w swoją pracę 

angażują. 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

7. Informacja Powiatowego Urzędu Pracy w Białogardzie na temat bezrobocia 

w Powiecie Białogardzkim. 

 

Informacja powiatowego Urzędu Pracy w Białogardzie na temat bezrobocia 

w Powiecie Białogardzkim przygotowana przez Dyrektora PUP w Białogardzie Pana 

Henryka Ręcławowicza została załączona do protokołu (załącznik nr 8. do protokołu).  
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Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2024, 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie poprosiła 

o omówienie uchwały. 

 

Pani Lucyna Szymecka Skarbnik Gminy Karlino omówiła po krótce projekt uchwał 

i jakie zaszły zmiany w budżecie na 2024 rok. 

 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IV/32/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 23 sierpnia 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 9. do protokołu). 

 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2024–2033, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IV/33/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 23 sierpnia 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 10. do protokołu). 

 



Strona 9 z 13 
 

c) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na wyprzedzające 

finansowanie kosztów kwalifikowalnych operacji realizowanej w ramach 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 – 2020 pn. 

„Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Kowańcz i Karścino, gm. 

Karlino”, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IV/34/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 23 sierpnia 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 11. do protokołu). 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, 

podatku leśnego i podatku od nieruchomości od osób fizycznych w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów, określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso oraz wyznaczenia terminu płatności dla inkasentów, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13. radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IV/35/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 23 sierpnia 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 12. do protokołu). 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie nie brała 

udziału w głosowaniu. 

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 
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inkasentów, określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz 

wyznaczenia terminu płatności dla inkasentów, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13. radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IV/36/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 23 sierpnia 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 13. do protokołu). 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie nie brała 

udziału w głosowaniu. 

 

f) zbycia nieruchomości położonej na terenie miasta Karlino, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IV/37/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 23 sierpnia 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 14. do protokołu). 

 

g) wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  
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liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IV/38/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 23 sierpnia 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 15. do protokołu). 

 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Karlino, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IV/39/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 23 sierpnia 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 16. do protokołu). 

 

i) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2024 rok, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IV/40/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 23 sierpnia 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 17. do protokołu). 

 

j) ustanowienia zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli 

mieszkaniowych jako przewodniczących organu wykonawczego jednostki 

pomocniczej, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 
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Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13. radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IV/41/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 23 sierpnia 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 18. do protokołu). 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie nie brała 

udziału w głosowaniu. 

 

k) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w zakresie 

zapewnienia wsparcia w mieszkaniu treningowym osobom z terenu Gminy 

Biesiekierz przez Gminę Karlino. 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr IV/42/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 23 sierpnia 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 19. do protokołu). 

 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zwróciła 

się z pytaniem, czy radni mają do złożenia na piśmie jakieś interpelacja 

lub zapytania? 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie poprosił o zabranie głosu, bo 

chciał zadać pytanie Burmistrzowi. 
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Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

przypomniała, że w tym punkcie składa się interpelację lub zapytania na piśmie, ale 

w drodze wyjątku oddała głos radnemu. 

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie zapytał w jakiej technologii 

będzie robiona świetlica w Karścinie i jaki będzie jej projekt, ponieważ były obietnice 

go pokazania. 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina odpowiedział, że wcześniej pokazywany był tylko 

zarys tej świetlicy. Na początku września br. będzie sprawdzona funkcjonalność jej 

i jak tylko będzie zrobiona dokumentacja, to zostanie zorganizowane spotkanie 

w Karścinie i Karwinie i te projekty będą pokazane mieszkańcom. Dodał, że świetlica 

będzie wybudowana z bloków betonowych.  

 

Radni nie mieli do zgłoszenia na piśmie żadnych zapytań ani interpelacji. 

 

10. Zakończenie IV sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Karlinie w dniu 

23.08.2024 r. podziękowała za przybycie i udział radnych w sesji i o godzinie 

1115 dokonała zamknięcia IV sesji Rady Miejskiej w Karlinie.  

 

 

 

 

Protokołowała: 

Agata Anielska 

 

Protokół jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. Z załącznikami, o których 

mowa w protokole można zapoznać się w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902) oraz Statucie Gminy 

Karlino (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2022 r. poz. 4024). Integralną częścią niniejszego 

protokołu jest zapis dźwiękowy z przebiegu obrad sesji dostępny w Biurze Rady oraz na stronie BIP 

Urzędu Miejskiego w Karlinie. 


